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Vragen van het lid Alkaya (SP) aan de Minister van Financiën over het bericht 
dat de Minister van Financiën en de premier in het Catshuis overleggen met de 
top van de bancaire sector (ingezonden 3 april 2019). 

Vraag 1
Wie waren er namens welke organisaties aanwezig bij het diner tussen de 
bankentop, de premier en u?1 

Vraag 2
Wat is er besproken tijdens dit diner? Welke conclusies zijn er getrokken en 
welke afspraken zijn er gemaakt? 

Vraag 3
Komt er een openbaar verslag van de avond? Zo ja, wanneer wordt dit aan 
de Kamer gezonden? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Wat hebben de commerciële banken gezegd over hun plannen om, na de 
vele incidenten en het getoonde graaigedrag, het vertrouwen van burgers in 
hun sector te herwinnen? 

Vraag 5
Zijn er tijdens deze vergadering ook fundamentele ingrepen in de sector, 
zoals onder meer de Wetenschappelijke Raad voor het Regeringsbeleid (WRR) 
recent heeft aanbevolen, waaronder het bevorderen van diversiteit in de 
sector en het oprichten van een publieke betaalbank, gepresenteerd of 
besproken? Wat is hierover gezegd? 

Vraag 6
Zijn de commerciële banken al vaker in gesprek gegaan met de samenleving, 
zoals de premier hun vroeg in de vorige Catshuis bankentop vergadering 
vorig jaar? 

1 https://www.rtlnieuws.nl/nieuws/artikel/4661631/catshuisoverleg-met-bankentop-over-herstel-
vertrouwen
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Vraag 7
Bent u tevreden over de inzet van de banken sinds de vorige Catshuis 
vergadering om het vertrouwen in hen te herstellen en over de resultaten van 
deze inzet?
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